

**Referat Møte nr.:** 01/18**Møte:** BIK**Møtedato:** Fredag 09. mars 2018 kl. 1830-2100**Sted:** Telefonmøte 05119**Referent:** Kenneth Eikenes / Thomas Strøm**Deltakere:** Asta Kvalbein, Maren G Lunsæter, Nils Joten, Thomas Strøm, Kenneth Eikenes, Paul Otto Vatne.**Meldt forfall:** Torodd Laffen Solberg

Sak nr	Sak	Ansvar	Frist
1	Godkjenning av møteinnkalling <ul style="list-style-type: none"> <li>Tatt til etterretning</li> </ul>	K.Eikenes	
2	Runde «rundt bordet» <ul style="list-style-type: none"> <li>Arrangement, Regelverk og Dommere <ul style="list-style-type: none"> <li>NM luft 2018 – en del utfordringer mtp hvilke regler som er gjeldende mtp endringer i ISSF-regelverket. Dette er utfordrende å følge opp. <ul style="list-style-type: none"> <li>TK anmodes om å følge opp endringer i ISSF-regelverket, og ta initiativ til bla</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>Ungdomsutvalget <ul style="list-style-type: none"> <li>Felles ungdomssamling for skyttere i alle grener på Elverum/Terningmoen før sommerferien (mai/juni) <ul style="list-style-type: none"> <li>Luft, 50m og viltmål</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>Utdanning/utvikling <ul style="list-style-type: none"> <li>Ett utvalgsmøte i Oslo sammen med administrasjonen.</li> <li>De jobber med forslag til justeringer av regler mtp bruk av støtte innen pistol og rifle, for rekrutteringsformål (beholde utøvere når de må opp i stående stilling).</li> </ul> </li> <li>Anleggsutvalget <ul style="list-style-type: none"> <li>Pga nyansatt i administrasjonen må arbeidsoppgaver i utvalget juster</li> <li>Har hatt ett telefonmøte i januar, skal ha et nytt møte om ca 2 uker.</li> <li>Det skjer mye på anleggsfronten i forbundet, og utvalget skal be Tarjei Ravn om å informere en del i Skytternytt.</li> </ul> </li> <li>Nestleder <ul style="list-style-type: none"> <li>NM-veka – planleggingsmøte i neste uke, NSF kommer uka etter.</li> </ul> </li> </ul>	Alle Asta  Maren  Nils  P.O Vatne  T.Strøm	



	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Det har vært gjennomført en befaring med NRK var på Sola, og byggingen av banene går etter plan.</li> <li>• Informasjonsutvalgets leder var ikke tilstede.</li> </ul>		
3.	Utvalgssammensetning <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ungdomsutvalget – Inn - Adam Rinden (pistol Stavanger PK)</li> <li>• Ungdomsutvalget – Ut – Erik Gurholt (leirdue Skien JFF)</li> </ul>	Alle	
4.	Evaluering etter Skytterkonferansen <ul style="list-style-type: none"> <li>• Tatt til etterretning</li> </ul>	K.Eikenes	
5.	Info fra styret – generelt <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat fra siste styremøte ble tatt til etterretning</li> </ul>	K.Eikenes	
6.	Tildeling av NM Felt og Spesialfelt 2019 <ul style="list-style-type: none"> <li>• Buskerud skytterkrets har søkt om NM Felt og Spesialfelt</li> <li>• Porsgrunn PK og Farris SS har søkt om kun NM Spesialfelt</li> <li>• ARD foreslår at tildelingen av NM går til Buskerud skytterkrets, BIK støtter dette.</li> </ul>	Asta	
7.	Klasser i approberte stevner innen gren feltpistol <ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag legges fram for styret med innføring av K1, Jr og V-klasser. Dette gjøres for å tilpasses andre grener, samt for å legge ting til rette for mer bredde innen utøverne.</li> </ul>	Asta	
8.	Representasjon NM 2018 <ul style="list-style-type: none"> <li>• Mangler fortsatt representant til NM OL-trap.</li> <li>• Dobbel-trap og FITASC Sporting er fremdeles ikke på kalenderen.</li> </ul>	Asta	
9.	Økonomi sporting «50-lappen» <ul style="list-style-type: none"> <li>•</li> </ul>	Kenneth	
10.	Neste møte <ul style="list-style-type: none"> <li>• Torsdag 12.april             <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Forberedelser for justering av mandat BIK m/utvalg</li> </ul> </li> </ul>		
11.	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> <li>• Uttakskriterier landskamp Nordisk Trap</li> <li>• Godkjenning av jury, NM Nordisk trap</li> </ul>		